
Zápis ze zasedáńı SKAS dne 26. 6. 2013

Př́ıtomńı senátoři: Tereza Bártlová, Jakub Buĺın, Karel Kolář, Petr Pošta, Tomáš Roskovec,
Jǐŕı Šejnoha
Nepř́ıtomni: Jakub Michálek
Omluveni: Jakub Opršal
Hosté: Vendula Michĺıková, Ondřej Procházka (od 19:42), Mirko Rokyta, Pavel Vraštiak
Program:

1. Schváleńı programu
2. Schváleńı zápisu z minulých zasedáńı
3. Albeř
4. Rozpočet SKASu
5. Různé

Zasedáńı svoláno na středu 26. června, začátek 19:06, konec 23:26, předsedá T. Bártlová.

1. Schváleńı programu

Schválen tichým souhlasem.

2. Schváleńı zápisu z minulých zasedáńı

Zápis z 13. 5. 2013 byl schválen v poměru 5-0-1.

3. Albeř

T. Bártlová prošla s senátory na které turnusy jsou ochotni jet. M. Rokyta referuje o mo-
difikovaném programu Albeře, turnusy se protáhnou a přibudou hlavně volnočasové aktivity
a besedy se sekčńımi proděkany. Byl diskutován program a délka jednotlivých bod̊u. Proběhla
diskuze o rozděleńı obsahu prezentaćı SKASu, sekčńıho a studijńıho proděkana a spolku Mat-
fyzák. M. Rokyta požádal o dokument referuj́ıćı představy SKASu o náplni jejich besedy, který
by prošel se studijńım proděkanem a srovnal s obsahem jeho besedy. K. Kolář se nab́ıdl jako
hlavńı organizátor tvorby dokumentu. V. Michĺıková nab́ıdla za spolek Matfyzák pomoc se
zajǐstěńım teambuildingových aktivit a deskových her.

4. Rozpočet SKASu

T. Bártlová by ráda dostala zpětnou vazbu od budoućıch senátor̊u o možné podobě rozpočtu.
K. Kolář dodal, že bude třeba naj́ıt i pokladńıka na př́ı̌st́ı rok. T. Bártlová připomněla loňský
návrh J. Buĺına na vyhlášeńı soutěže o zbylé peńıze SKASu na prostudentské akce. Byly disku-
továny r̊uzné aspekty a časové náročnost takové soutěže. T. Bártlová by ráda dokončila v ř́ıjnu
diskuzi s závěrem, jak s penězi nalož́ıme.

5. Různé

T. Bártlová vyhláśı pro senátory doodle na čas zasedáńı SKASu na př́ı̌st́ı akademický rok.
T. Bártlová referovala o diskuzi představiteli AS̊u UK o novém vysokoškolském zákoně,

které se s Jǐŕım Doleǰśım za MFF zúčastnila.
K. Kolář připomněl téma pseudodokovaćıch stanic, které si na minulém zasedáńı vzala na

starost K. Kuncová.



K. Kolář nadnesl téma motivačńıch stipendíı pro prvńı ročńıky, kde např́ıklad PřF UK svým
student̊um prvńıch ročńık̊u s předchoźımi úspěchy v př́ırodovědeckých olympiádách poskytuje
jednorázové stipendium. Uvedl i př́ıklady jiných vysokých škol s odměnou pro nastupuj́ıćı kva-
litńı studenty. Byly diskutovány výhody i nevýhody tohoto př́ıstupu a alternativńı zp̊usoby
motivace kvalitńıch absolvent̊u středńıch škol k nástupu na MFF UK.

Usneseńı: SKAS MFF UK navrhuje kolegiu děkana MFF UK zvážit zavedeńı motivačńıho
programu nastupuj́ıćıch student̊u s předchoźımi úspěchy v středoškolských soutěž́ıch.

Hlasováńı: 6–0–0

J. Šejnoha požádal o návrhy mluvč́ıch besedě 6 k 61. Byli navrženi kandidáti na mluvč́ı za
jednotlivé sekce.

Usneseńı: SKAS MFF UK pověřuje J. Šejnohu organizaćı a osloveńım mluvč́ıch besedy 6 k
61.

Hlasováńı: 5–0–1

J. Šejnoha referoval o snaze rozš́ı̌rit ”pov́ıdáńı o učeńı” z matematické i na informatickou
sekci.

J. Šejnoha přednesl návrh M. Vyšinky o zabýváńı se parkovǐstěm na Malostranském náměst́ı.

zapsal Tomáš Roskovec


